
Проєкт 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
засідання постійної комісії обласної ради з питань науки і освіти, 

інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури та духовності  
 
09 вересня 2021 року                                           
Початок: 10.00 

                 Депутатська кімната 

 
1. Про депутатське звернення депутат обласної ради Горбурова Є.Г. щодо 

підготовки спортсменів з олімпійських видів спорту у Миколаївській області. 
Інформує: 

 
 
 

Запрошені: 

Горбуров Євген Григорович – депутат обласної ради, 
голова постійної комісії обласної ради. 
Гінкул Віктор Миколайович – начальник управління 
молоді та спорту облдержадміністрації. 
Трайтлі Олександр Олександрович – заступник голови 
облдержадміністрації.

 
2. Про лист щодо передачі матеріально-технічної бази Миколаївської 

загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів № 3 Миколаївської обласної 
ради до комунального закладу фахової передвищої освіти «Миколаївський 
фаховий коледж фізичної культури» Миколаївської обласної ради. 

Доповідач: 
 
 
 

Запрошені: 

Мельніченко Олександр Миколайович – директор 
комунального закладу фахової передвищої освіти 
«Миколаївський фаховий коледж фізичної культури» 
Миколаївської обласної ради. 
Сокульська Наталія Вікторівна – заступник директора 
департаменту освіти і науки облдержадміністрації. 
Трайтлі Олександр Олександрович – заступник голови 
облдержадміністрації.

 
3. Про звернення щодо недопущення ліквідації Миколаївської 

загальноосвітньої школи-інтернату № 3 Миколаївської обласної ради. 
Інформує: 

 
 

Запрошені: 

Кравченко Тетяна Вікторівна – уповноважений 
представник ініціативної групи батьків з особливими 
потребами. 
Сокульська Наталія Вікторівна – заступник директора 
департаменту освіти і науки облдержадміністрації. 
Трайтлі Олександр Олександрович – заступник голови 
облдержадміністрації

 
4. Про звернення депутата Березнегуватської селищної ради Вікторії 

Доценко  щодо ситуації, яка склалася у Кавказькому ЗЗСО Березнегуватської 
селищної ради Миколаївської області. 

Інформує: 
 
 

Доценко Вікторія Валеріївна – депутат Березнегуват-
ської селищної ради. 



Запрошені: Сокульська Наталія Вікторівна – заступник директора 
департаменту освіти і науки облдержадміністрації. 
Трайтлі Олександр Олександрович – заступник голови 
облдержадміністрації. 
Бойко Сергій Сергійович – Березнегуватський 
селищний голова.

 
5. Про звернення Бойченко Вікторії щодо вирішення проблемних питань 

Лук’янівського старостинського округу Привільненської сільської ради, зокрема 
капітального ремонту даху Лук’янівської ЗОШ І-ІІІ ступенів. 

Інформує: 
  

Бойченко Вікторія Олександрівна – депутат 
Привільненської сільської ради. 

 
6. Про хід виконання рекомендацій постійної комісії обласної ради щодо 

встановлення пам’ятного знаку на місці бувшого Адміралтейського собору. 
Інформують: 

 
 
 
 

Запрошені:  

Буберенко Олена Олександрівна – начальник 
управління культури, національностей та релігій 
облдержадміністрації. 
Чернявський Валерій Валерійович – заступник дирек-
тора Миколаївського обласного краєзнавчого музею. 
Гранатуров Юрій Ісайович – заступник голови 
облдержадміністрації.

 
7. Про лист Миколаївського регіонального відділення Української 

бібліотечної асоціації стосовно діяльності бібліотечних закладів. 
Інформує: 

 
 

Запрошені:  

Богза Надія Федорівна – голова громадської організації 
«Миколаївське регіональне відділення Української 
бібліотечної асоціації. 
Буберенко Олена Олександрівна – начальник 
управління культури, національностей та релігій 
облдержадміністрації. 
Гранатуров Юрій Ісайович – заступник голови 
облдержадміністрації.

 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань науки і освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  

культури та духовності 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

 
09 вересня 2021 року Миколаїв № 1
 
Про депутатське звернення депутат обласної 
ради Горбурова Є.Г. щодо підготовки 
спортсменів з олімпійських видів спорту у 
Миколаївській області 

 
Розглянувши та обговоривши інформацію із зазначеного питання, 

враховуючи звернення депутата обласної ради Горбурова Є. від 09 липня       
2021 року № 6, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію з цього питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати облдержадміністрації, управлінню молоді та спорту 

облдержадміністрації: 
2.1. Підготувати відповідний проєкт рішення та винести на розгляд сьомої 

сесії обласної ради питання про розвиток олімпійських видів спорту в області. 
2.2. Розглянути ефективність роботи НОК України в Миколаївській області. 
2.3. Проаналізувати питання щодо розвитку олімпійських видів спорту в 

області. 
2.4. Розробити план основних заходів щодо підтримки та заохочення 

спортсменів, які мають перспективи на отримання олімпійських ліцензій для 
участі в наступних ХХХІІІ олімпійських іграх в Парижі. Надавати інформацію 
про вжиті заходи  та виконання заходів на кожне засідання постійної комісії. 

2.5. Підготувати та провести в жовтні поточного року  обласну нараду з 
провідними спортсменами та тренерами із залученням депутатів обласної ради з 
питань розвитку олімпійських видів спорту в області. 

Про хід виконання рекомендацій проінформувати постійну комісію та 
депутата обласної ради до 01 листопада 2021 року. 

 
Голова постійної комісії обласної ради               Євген ГОРБУРОВ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань науки і освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури 

та духовності 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

09 вересня 2021 року Миколаїв № 2
 
Про лист щодо передачі матеріально-технічної 
бази Миколаївської загальноосвітньої школи-
інтернату І-ІІІ ступенів № 3 Миколаївської 
обласної ради до комунального закладу фахової 
передвищої освіти «Миколаївський фаховий 
коледж фізичної культури» Миколаївської 
обласної ради 

 

Розглянувши та обговоривши інформацію із зазначеного питання, 
враховуючи лист комунального закладу фахової передвищої освіти 
«Миколаївський фаховий коледж фізичної культури» Миколаївської обласної 
ради від 16 липня 2021 року № 228 постійна комісія обласної ради вважає 
необхідним зазначити таке. 

Відповідно до інформації департаменту освіти і науки облдерж-
адміністрації у зв’язку із трансформуванням загальноосвітніх шкіл-інтернатів, 
департаментом освіти  і науки облдержадміністрації підготовлено проєкт рішення 
«Про припинення юридичної особи - Миколаївської загальноосвітньої школи-
інтернату І-ІІІ ступенів № 3 Миколаївської обласної ради шляхом ліквідації». 

Враховуючи вищезазначене, постійна комісія обласної ради 
 

ВИРІШИЛА: 
 
1. Інформацію з цього питання взяти до відома. 
2. Враховуючи, що рішення щодо припинення юридичної особи – Миколаїв-

ської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів № 3 Миколаївської 
обласної ради шляхом ліквідації не вирішено, вважати доцільним повернутися до 
розгляду питання щодо передачі матеріально-технічної бази цього закладу до 
комунального закладу фахової передвищої освіти «Миколаївський фаховий 
коледж фізичної культури» Миколаївської обласної ради після прийняття 
остаточного рішення щодо трансформації вищезазначеного закладу. 

3. Рекомендувати адміністрації комунального закладу фахової передвищої 
освіти «Миколаївський фаховий коледж фізичної культури» Миколаївської 
обласної ради в подальшому узгодити порушене питання з органом управління, а 
саме департаментом освіти і науки облдержадміністрації. 

 
Голова постійної комісії обласної ради                    Євген ГОРБУРОВ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань науки і освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  

культури та духовності 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

 
09 вересня 2021 року Миколаїв № 3
 
Про звернення щодо недопущення ліквідації 
Миколаївської загальноосвітньої школи-інтернату 
№ 3 Миколаївської обласної ради

 
Розглянувши та обговоривши інформацію із зазначеного питання, 

враховуючи інформацію департаменту освіти і науки облдержадміністрації, 
постійна комісія обласної ради зазначає таке. 

Згідно з інформацією департаменту освіти і науки облдержадміністрації 
відповідно до пункту 2 статті 9 Прикінцевих та перехідних положень Закону 
України «Про освіту», статті 35 Закону України «Про повну загальну середню 
освіту» здобуття повної загальної середньої освіти забезпечують початкова 
школа, гімназія, ліцей, спеціальна та санаторна школи, школа соціальної 
реабілітації,  навчально-реабілітаційний центр. Існуючі загальноосвітні школи-
інтернати для дітей, які потребують соціальної допомоги, як тип закладу освіти 
у Законі Україні – відсутні. 

До 31 грудня 2021 року загальноосвітні школи-інтернати  перетворюються 
у зазначені вище заклади освіти або мають бути передані в управління 
соціального захисту. 

У Миколаївській загальноосвітній школі-інтернаті № 3 Миколаївської 
обласної ради перебуває 154 дитини: 96 дітей  (62%) – діти з Миколаївської 
міської ТГ,  58 дітей (38 %) з інших ТГ області, що є порушенням статей 89, 90 
Бюджетного кодексу України. 

Відповідно до чинного законодавства реорганізація Миколаївської зага-
льноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів № 3 Миколаївської обласної ради 
у спеціалізовану мистецьку школу неможлива, так як втратила чинність 
постанова Кабінету Міністрів України від 13.02.2019 № 280 «Про затвердження 
Положення про спеціалізовану мистецьку школу (школу-інтернат)». 

Враховуючи вищезазначене, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Інформацію департаменту освіти і науки облдержадміністрації  з цього 

питання взяти до відома. 
2. Облдержадміністрації, департаменту освіти і науки облдерж-

адміністрації: 



2 
 

2.1. Забезпечити право на навчання як дітей з особливими освітніми 
потребами, які є вихованцями Миколаївської загальноосвітньої школи-
інтернату І-ІІІ ступенів № 3 Миколаївської обласної ради, так і інших 
вихованців закладу та права трудового колективу.  

Зокрема звернутися до Миколаївського міського голови щодо створення 
умов, а саме: безперешкодного доступу до закладу освіти, забезпечення 
необхідними навчально-методичними і наочно-дидактичними посібниками та 
індивідуальними  технічними засобами навчання, облаштування кабінетів для 
проведення корекційно-розвиткових занять, ресурсної кімнати та забезпечення 
відповідними педагогічними кадрами з метою реалізації права дітей з 
особливими освітніми потребами. 

2.2. До 21 вересня 2021 року спільно з активом батьківського комітету 
провести зустрічі із залученням представників міста,  депутатів обласної ради 
для вироблення зважених пропозицій з урахуванням та дотриманням чинного 
законодавства.  

 
 

Голова постійної комісії обласної ради               Євген ГОРБУРОВ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань науки і освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  

культури та духовності 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

09 вересня 2021 року Миколаїв № 4
 
Про звернення депутата Березнегуватської селищної 
ради Вікторії Доценко  щодо ситуації, яка склалася у 
Кавказькому ЗЗСО Березнегуватської селищної ради 
Миколаївської області 

 
Розглянувши та обговоривши інформацію із зазначеного питання, 

враховуючи звернення депутат Березнегуватської селищної ради Вікторії 
Доценко та інформацію департаменту освіти і науки облдержадміністрації від 
19 липня 2021 року №5018/02/01-01.14, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Інформацію з цього питання взяти до відома. 
2. Зазначити, що відповідно до Закону України «Про місцеве самовря-

дування в України» до повноважень виконавчих органів сільських, селищних 
рад належать у тому числі і повноваження у сфері освіти, а саме відповідно до 
статті 32 зазначеного Закону управління закладами освіти, які належать тери-
торіальним громадам або передані їм, організація їх матеріально-технічного та 
фінансового забезпечення; забезпечення здобуття повної загальної середньої 
освіти у державних і комунальних загальноосвітніх закладах, створення 
необхідних умов для виховання дітей, молоді, розвитку їх здібностей. 

3. Рекомендувати Баштанській райдержадміністрації, районній раді, 
Березнегуватській селищній раді спільно з департаментом освіти і науки 
облдержадміністрації, службою у справах дітей облдержадміністрації, 
Миколаївським обласним центром соціальних служб для сім’ї, дітей та молоді  
із залученням депутатів усіх рівнів: 

узагальнити напрацювання робочої групи з проведення повторної пере-
вірки фактів, наведених у зверненні В. Доценко, надати довідку заявнику та 
постійній комісії обласної ради; 

у межах повноважень вжити заходів, у тому числі у разі потреби спільно із 
заявником звернутися до відповідних органів, з метою недопущення порушення 
прав дітей та забезпечення їм належних умов навчання і виховання;  

про вжиті заходи проінформувати заявника та постійну комісію обласної 
ради до 25 жовтня 2021 року. 
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4. Березнегуватській селищній раді спільно з департаментом освіти і науки 

облдержадміністрації вивчити питання щодо припинення діяльності 
Кавказького ЗЗСО Березнегуватської селищної ради. 

 
 
 
 

Голова постійної комісії обласної ради               Євген ГОРБУРОВ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань науки і освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  

культури та духовності 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

09 вересня 2021 року Миколаїв № 5
 
Про звернення Бойченко Вікторії щодо вирішення 
проблемних питань Лук’янівського старостинського 
округу Привільненської сільської ради, зокрема 
капітального ремонту даху Лук’янівської ЗОШ І-ІІІ 
ступенів 

 
Розглянувши та обговоривши інформацію із зазначеного питання, 

враховуючи звернення депутатки Привільненської сільської ради Вікторії 
Бойченко, постійна комісія обласної ради 
 

ВИРІШИЛА: 
 

1. Інформацію з цього питання взяти до відома. 
2. Зазначити, що відповідно до Закону України «Про місцеве самовря-

дування в Україні» до повноважень виконавчих органів сільських, селищних 
рад належать у тому числі і повноваження у сфері освіти, а саме відповідно до 
статті 32 зазначеного Закону управління закладами освіти, які належать тери-
торіальним громадам або передані їм, організація їх матеріально-технічного та 
фінансового забезпечення; забезпечення здобуття повної загальної середньої 
освіти у державних і комунальних загальноосвітніх закладах, створення 
необхідних умов для виховання дітей, молоді, розвитку їх здібностей. 

3. Рекомендувати Привільненській сільській раді на сесії розглянути 
питання щодо виділення коштів для капітального ремонту даху Лук’янівської 
ЗОШ І-ІІІ ступенів, вирішити питання розробки проєкно-кошторисної 
документації, провести роботу щодо залучення коштів з інших джерел, не 
заборонених чинним законодавством, взяти участь в обласному щорічному 
конкурсі проєктів та програм розвитку місцевого самоврядування та інших 
конкурсах з метою вирішення проблеми. 

 
 

Голова постійної комісії обласної ради               Євген ГОРБУРОВ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань науки і освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  

культури та духовності 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

08 вересня 2021 року Миколаїв № 6
 
Про хід виконання рекомендацій постійної комісії 
обласної ради щодо встановлення пам’ятного знаку на 
місці бувшого Адміралтейського собору

 
Розглянувши та обговоривши інформацію із зазначеного питання, 

враховуючи рекомендації постійної комісії обласної ради від 16 червня 2021 ро-
ку щодо встановлення пам’ятного знаку на місці бувшого Адміралтейського 
собору, інформацію управління культури, національностей та релігій 
облдержадміністрації з цього питання постійна комісія обласної ради 

 
ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію управління культури, національностей та релігій облдерж-
адміністрації з цього питання взяти до відома. 

2. Рекомендувати управлінню культури, національностей та релігій обл-
держадміністрації спільно з Миколаївським обласним краєзнавчим музеєм  
вжити заходів щодо встановлення артоб’єкту на місці бувшого Адмірал-
тейського собору в місті Миколаєві та пам’ятного знаку на місці поховання 
священнослужителів. 

 
 

Голова постійної комісії обласної ради               Євген ГОРБУРОВ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань науки і освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  

культури та духовності 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

09 вересня 2021 року Миколаїв № 7
 

Про лист Миколаївського регіонального відділення 
Української бібліотечної асоціації стосовно діяльності 
бібліотечних закладів 

 

Розглянувши та обговоривши інформацію із зазначеного питання, 
враховуючи лист Миколаївського регіонального відділення Української 
бібліотечної асоціації щодо ситуації, яка складається у територіальних 
громадах стосовно діяльності бібліотечних закладів, зважаючи на  рекомендації 
постійної комісії обласної ради від 18 лютого 2021 року № 2 постійна комісія 
обласної ради 

 
ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію з цього питання взяти до відома. 
2. З метою виконання заходів обласної Програми «Культура 

Миколаївщини» на 2021 – 2023 роки, збереження мережі бібліотечних закладів 
рекомендувати облдержадміністрації, управлінню культури, національностей та 
релігій облдержадміністрації, місцевим органам виконавчої влади та місцевого 
самоврядування в межах повноважень: 

вжити заходів щодо збереження мережі бібліотечних закладів в області, 
особливо в сільській місцевості; 

затвердити структуру бібліотечних закладів з урахуванням кількості 
населення, яке проживає на території територіальної громади, для повноцінного 
забезпечення населення культурними послугами; 

забезпечити зміцнення матеріально-технічної бази бібліотечних закладів, у 
тому числі передбачивши фінансування на оновлення книжково фонду, 
періодичних видань, комп’ютеризації, меблів тощо для обслуговування читачів; 

3. Повторно рекомендувати облдержадміністрації, управлінню культури, 
національностей та релігій облдержадміністрації із залученням депутатів 
обласної ради підготувати та провести нараду за участі керівників бібліотечних 
закладів області, міських голів та голів селищних, сільських рад для 
обговорення питань розвитку бібліотечних закладів в умовах децентралізації. 

4. Направити лист громадської організації «Миколаївське регіональне 
відділення Української бібліотечної асоціації на адресу управлінню культури, 
національностей та релігій облдержадміністрації, райдержадміністраціям, 
районним радам, міським головам, головам селищних, сільських рад для 
вжиття заходів та врахування в роботі. 

 
 



2 
 

 
 
5. Управлінню культури, національностей та релігій облдержадміністрації 

про вжиті заходи та виконання цих рекомендацій проінформувати заявника та 
постійну комісію до 30 жовтня 2021 року. 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради               Євген ГОРБУРОВ 
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МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 

П Р О Т О К О Л 

засідання постійної комісії обласної ради з питань науки і освіти, інновацій, 
молоді,  сім'ї і спорту,  культури та духовності 

 
від 09 вересня 2021 року Миколаїв № 9

 
Депутатська кімната (каб.321) 
Початок: 10.00. 

 
Всього членів постійної комісії – 4. 
 
Присутні: 
 

Горбуров Є.Г., Калюжна О.М., Табунщик А.В. 

Відсутні: Вовк В.В.. 

Головуючий: Горбуров Євген Григорович – голова постійної комісії з питань 
науки і освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури та 
духовності 

  
Запрошені: 
 
 
 
 
 

Трайтлі Олександр Олександрович – заступник голови 
облдержадміністрації (був відсутній). 
Гранатуров Юрій Ісайович – заступник голови 
облдержадміністрації (був відсутній). 
Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти і 
науки  облдержадміністрації (була присутня Сокульська Наталія 
вікторівна). 
Гінкул Віктор Миколайович – начальник управління молоді та 
спорту облдержадміністрації. 
Буберенко Олена Олександрівна – начальник управління 
культури, національностей та релігій облдержадміністрації. 
Мельніченко Олександр Миколайович – директор комунального 
закладу фахової передвищої освіти «Миколаївський фаховий 
коледж фізичної культури» Миколаївської обласної ради. 
Кравченко Тетяна Вікторівна – уповноважений представник 
ініціативної групи батьків з особливими потребами. 
Доценко Вікторія Валеріївна – депутат Березнегуватської 
селищної ради. 
Бойко Сергій Сергійович – Березнегуватський селищний голова. 
Бойченко Вікторія Олександрівна – депутат Привільненської
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сільської ради. 
Чернявський Валерій Валерійович – заступник директора 
Миколаївського обласного краєзнавчого музею. 

У засіданні 
комісії брали 
участь: 

Руденко Надія Володимирівна – начальник відділу інклюзивної 
освіти та роботи з інтернатними закладами департаменту освіти і 
науки облдержадміністрації. 
Зайченко Олена Миколаївна - головний спеціаліст – юрискон-
сульт департаменту освіти і науки облдержадміністрації. 
Кірєєва Олена Вікторівна – головний спеціаліст департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації. 
Степанюк Євген Ігорович – позаштатний радник голови 
Миколаївської облдержадміністрації. 
Ворона Микола Павлович – шестиразовий чемпіон України по 
вільній та греко-римській боротьбі серед ветеранів, ветеран 
спорту. 
Фінкельштейна Ігор Йосипович - координатор «Комітету 
порятунку ВСК «Спартак». 
Кірток Анатолій Вікторович – представник Южно-регіональної 
Академії козацтва. 
Селіванова-Зеркаль Ірина Олександрівна - директор Миколаїв-
ської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів № 3 
Миколаївської обласної ради. 
Янішевська Тетяна Василівна – член батьківського комітету 
Миколаївської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів 
№ 3 Миколаївської обласної ради. 
Манчик Яна Євгенівна – член батьківського комітету 
Миколаївської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів 
№ 3 Миколаївської обласної ради. 
Представники засобів масової інформації. 
Представники громадськості.

 
Голова постійної комісії обласної ради запропонував розпочати засідання 

постійної комісії обласної ради. 
 

Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Засідання постійної комісії обласної ради 
розпочати.

 
Голова постійної комісії обласної ради запропонував затвердити порядок 

денний. 
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Калюжна О.М. внесла пропозицію розглянути питання «Про внесення змін 
та доповнень до Програми розвитку фізичної культури і спорту в Миколаїв-
ській області на 2019-2022 роки». 

Голова постійної комісії обласної ради Горбуров Є.Г. зазначив, що 
питання не готувалося для розгляду на засіданні постійної комісії, запро-
понував написати особисто депутату депутатське звернення щодо не реагу-
вання на попереднє звернення та порушення термінів надання інформації 
управлінням молоді та спорту облдержадміністрації та розглянути питання на 
наступному засіданні постійної комісії обласної ради. 

Голова постійної комісії обласної ради запропонував затвердити порядок 
денний без доповнень. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний засідання постійної 
комісії.

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 
1. Про депутатське звернення депутат обласної ради Горбурова Є.Г. щодо 

підготовки спортсменів з олімпійських видів спорту у Миколаївській області. 
Інформує: 

 
 
 

Запрошені: 

Горбуров Євген Григорович – депутат обласної ради, 
голова постійної комісії обласної ради. 
Гінкул Віктор Миколайович – начальник управління 
молоді та спорту облдержадміністрації. 
Трайтлі Олександр Олександрович – заступник 
голови облдержадміністрації.

 
2. Про лист щодо передачі матеріально-технічної бази Миколаївської 

загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів № 3 Миколаївської обласної 
ради до комунального закладу фахової передвищої освіти «Миколаївський 
фаховий коледж фізичної культури» Миколаївської обласної ради. 

Доповідач: 
 
 
 

Запрошені: 

Мельніченко Олександр Миколайович – директор 
комунального закладу фахової передвищої освіти 
«Миколаївський фаховий коледж фізичної культури» 
Миколаївської обласної ради. 
Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації. 
Трайтлі Олександр Олександрович – заступник 
голови облдержадміністрації.

 
3. Про звернення щодо недопущення ліквідації Миколаївської 

загальноосвітньої школи-інтернату № 3 Миколаївської обласної ради. 
Інформує: Кравченко Тетяна Вікторівна – уповноважений 
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Запрошені: 

представник ініціативної групи батьків дітей з 
особливими потребами. 
Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації. 
Трайтлі Олександр Олександрович – заступник 
голови облдержадміністрації

 
4. Про звернення депутата Березнегуватської селищної ради Вікторії 

Доценко  щодо ситуації, яка склалася у Кавказькому ЗЗСО Березнегуватської 
селищної ради Миколаївської області. 

Інформує: 
 
 

Запрошені: 

Доценко Вікторія Валеріївна – депутат Березнегуват-
ської селищної ради. 
Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації. 
Трайтлі Олександр Олександрович – заступник 
голови облдержадміністрації. 
Бойко Сергій Сергійович – Березнегуватський 
селищний голова.

 
5. Про звернення Бойченко Вікторії щодо вирішення проблемних питань 

Лук’янівського старостинського округу Привільненської сільської ради, 
зокрема капітального ремонту даху Лук’янівської ЗОШ І-ІІІ ступенів. 

Інформує:  Бойченко Вікторія Олександрівна – депутат 
Привільненської сільської ради.

 
6. Про хід виконання рекомендацій постійної комісії обласної ради щодо 

встановлення пам’ятного знаку на місці бувшого Адміралтейського собору. 
Інформують: 

 
 
 
 

Запрошені:  

Буберенко Олена Олександрівна – начальник 
управління культури, національностей та релігій 
облдержадміністрації. 
Чернявський Валерій Валерійович – заступник дирек-
тора Миколаївського обласного краєзнавчого музею. 
Гранатуров Юрій Ісайович – заступник голови 
облдержадміністрації.

 
7. Про лист Миколаївського регіонального відділення Української 

бібліотечної асоціації стосовно діяльності бібліотечних закладів. 
Інформує: 

 
 

Запрошені:  

Богза Надія Федорівна – голова громадської організації 
«Миколаївське регіональне відділення Української 
бібліотечної асоціації. 
Буберенко Олена Олександрівна – начальник 
управління культури, національностей та релігій 
облдержадміністрації. 
Гранатуров Юрій Ісайович – заступник голови 
облдержадміністрації.
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 1. СЛУХАЛИ: Про депутатське звернення депутат обласної ради 

Горбурова Є.Г. щодо підготовки спортсменів з олімпійських видів спорту у 
Миколаївській області. 

Інформують: 
 
 
  

Горбуров Євген Григорович – депутат обласної ради, 
голова постійної комісії обласної ради. 
Гінкул Віктор Миколайович – начальник управління 
молоді та спорту облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Горбуров Є.Г., Табунщик А.В., Калюжна О.М. 

 

У ході розгляду надано такі пропозиції до проєкту рекомендацій: 
Табунщик А.В.: «Розробити план основних заходів щодо підтримки та 

заохочення спортсменів, які мають перспективи на отримання олімпійських 
ліцензій для участі в наступних ХХХІІІ олімпійських іграх в Парижі. Надавати 
інформацію про вжиті заходи  та виконання заходів на кожне засідання 
постійної комісії.». 

Горбуров Є.Г.: «Підготувати та провести в жовтні поточного року  обласну 
нараду з провідними спортсменами та тренерами із залученням депутатів 
обласної ради з питань розвитку олімпійських видів спорту в області.» 

Калюжна О.М. зазначила, що її звернення щодо розвитку фрістайлу в 
Миколаївській області, яке розглядалося у травні поточного року, до цього часу 
не вирішується по суті. 
 
Проведено голосування. 

 

Підсумки голосування: 
 

"за" – одноголосно 
 

ВИРІШИЛИ: Рекомендації № 1 додаються.
 
2. СЛУХАЛИ: Про лист щодо передачі матеріально-технічної бази 

Миколаївської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів № 3 
Миколаївської обласної ради до комунального закладу фахової передвищої 
освіти «Миколаївський фаховий коледж фізичної культури» Миколаївської 
обласної ради. 

Доповідач: 
 
 
 

Запрошені: 

Мельніченко Олександр Миколайович – директор 
комунального закладу фахової передвищої освіти 
«Миколаївський фаховий коледж фізичної культури» 
Миколаївської обласної ради. 
Сокульська Наталія Вікторівна – заступник директора 
департаменту освіти і науки облдержадміністрації.

 
У обговоренні 
взяли участь: 

 
Горбуров Є.Г., Табунщик А.В., Калюжна О.М.,  
Мельніченко О.М., Сокульська Н.В. 
 



6 
 

У ході обговорення Горбуров Є.Г. запропонував доповнити проєкт 
рекомендацій таким пунктом: «Враховуючи, що рішення щодо припинення 
юридичної особи – Миколаївської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ 
ступенів № 3 Миколаївської обласної ради шляхом ліквідації не вирішено, 
вважати доцільним повернутися до розгляду питання щодо передачі 
матеріально-технічної бази цього закладу до комунального закладу фахової 
передвищої освіти «Миколаївський фаховий коледж фізичної культури» 
Миколаївської обласної ради після прийняття остаточного рішення щодо 
трансформації вищезазначеного закладу.» 

 
Проведено голосування.   
Підсумки голосування: 
 

"за" – одноголосно 
 

ВИРІШИЛИ: Рекомендації № 2 додаються.
 
3. СЛУХАЛИ: Про звернення щодо недопущення ліквідації Миколаївської 

загальноосвітньої школи-інтернату № 3 Миколаївської обласної ради. 
Інформує: 

 
 

Запрошені: 

Кравченко Тетяна Вікторівна – уповноважений 
представник ініціативної групи батьків дітей з 
особливими потребами. 
Сокульська Наталія Вікторівна – заступник директора 
департаменту освіти і науки облдержадміністрації

 
У обговоренні 
взяли участь: 

 
Горбуров Є.Г., Табунщик А.В., Калюжна О.М.,  
Кравченко Т.В., Сокульська Н.В., Руденко Н.В., Селіванова-
Зеркаль І.О., Янішевська Т.В., Мельніченко О.М., Кірток А.В.

   
Кравченко Т.В. зазначила, що питання щодо навчання дітей з особливими 

потребами, які є вихованцями закладу розглядалося на зустрічі з заступником 
Миколаївського міського голови Петровим А.Л. та повідомила, що умов для 
навчання та реабілітації дітей немає в жодній школі м. Миколаєва. 

У ході обговорення, з урахуванням всіх пропозицій голова постійної 
комісії запропонував пункт 2 проєкту рекомендацій викласти у такій редакції: 

«2.1. Забезпечити право на навчання як дітей з особливими освітніми 
потребами, які є вихованцями Миколаївської загальноосвітньої школи-
інтернату І-ІІІ ступенів № 3 Миколаївської обласної ради, так і інших 
вихованців закладу та права трудового колективу.  

Зокрема звернутися до Миколаївського міського голови щодо створення 
умов, а саме: безперешкодного доступу до закладу освіти, забезпечення 
необхідними навчально-методичними і наочно-дидактичними посібниками та 
індивідуальними  технічними засобами навчання, облаштування кабінетів для 
проведення корекційно-розвиткових занять, ресурсної кімнати та забезпечення 
відповідними педагогічними кадрами з метою реалізації права дітей з 
особливими освітніми потребами. 
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2.2. До 21 вересня 2021 року спільно з активом батьківського комітету 
провести зустрічі із залученням представників міста,  депутатів обласної ради 
для вироблення зважених пропозицій з урахуванням та дотриманням чинного 
законодавства.»  

 

Проведено голосування.  
Підсумки голосування: 
 

"за" – одноголосно 
 

ВИРІШИЛИ: Рекомендації № 3 додаються.
 

4. СЛУХАЛИ: Про звернення депутата Березнегуватської селищної ради 
Вікторії Доценко щодо ситуації, яка склалася у Кавказькому ЗЗСО 
Березнегуватської селищної ради Миколаївської області. 

Інформує: 
 
 

Запрошені: 

Доценко Вікторія Валеріївна – депутат Березнегуват-
ської селищної ради. 
Сокульська Наталія Вікторівна – заступник директора 
департаменту освіти і науки облдержадміністрації 
Бойко Сергій Сергійович – Березнегуватський 
селищний голова.

 

У обговоренні 
взяли участь:

 

Горбуров Є.Г., Табунщик А.В., Калюжна О.М., Бойко С.С., 
Сокульська Н.В., Руденко Н.В.

  
З урахуванням пропозицій запропоновано такі зміни до проєкту рекомен-

дацій: 
«3. Рекомендувати Баштанській райдержадміністрації, районній раді, 

Березнегуватській селищній раді спільно з департаментом освіти і науки 
облдержадміністрації, службою у справах дітей облдержадміністрації, 
Миколаївським обласним центром соціальних служб для сім’ї, дітей та молоді  
із залученням депутатів усіх рівнів: 

узагальнити напрацювання робочої групи з проведення повторної пере-
вірки фактів, наведених у зверненні В. Доценко, надати довідку заявнику та 
постійній комісії обласної ради; 

у межах повноважень вжити заходів, у тому числі у разі потреби спільно із 
заявником звернутися до відповідних органів, з метою недопущення порушення 
прав дітей та забезпечення їм належних умов навчання і виховання;  

про вжиті заходи проінформувати заявника та постійну комісію обласної 
ради у жовтні 2021 року. 

4. Березнегуватській селищній раді спільно з департаментом освіти і науки 
облдержадміністрації вивчити питання щодо припинення діяльності 
Кавказького ЗЗСО Березнегуватської селищної ради.». 

 

Проведено голосування.  
Підсумки голосування: 
 

"за" – одноголосно 
 

ВИРІШИЛИ: Рекомендації № 4 додаються.
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5. СЛУХАЛИ: Про звернення Бойченко Вікторії щодо вирішення 
проблемних питань Лук’янівського старостинського округу Привільненської 
сільської ради, зокрема капітального ремонту даху Лук’янівської ЗОШ І-ІІІ 
ступенів. 

Інформує:  Бойченко Вікторія Олександрівна – депутат 
Привільненської сільської ради.

 
У обговоренні 
взяли участь: 

Горбуров Є.Г., Табунщик А.В., Калюжна О.М. 

  
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: 
 

"за" – одноголосно 
 

ВИРІШИЛИ: Рекомендації № 5 додаються.
 
6. СЛУХАЛИ: Про хід виконання рекомендацій постійної комісії обласної 

ради щодо встановлення пам’ятного знаку на місці бувшого Адміралтейського 
собору. 

Інформують: 
 
 
 
  

Буберенко Олена Олександрівна – начальник 
управління культури, національностей та релігій 
облдержадміністрації. 
Чернявський Валерій Валерійович – заступник дирек-
тора Миколаївського обласного краєзнавчого музею.

У обговоренні 
взяли участь: 

Горбуров Є.Г., Табунщик А.В., Калюжна О.М. 

  
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: 
 

"за" – одноголосно 
 

ВИРІШИЛИ: Рекомендації № 6 додаються.
 
7. СЛУХАЛИ: Про лист Миколаївського регіонального відділення 

Української бібліотечної асоціації стосовно діяльності бібліотечних закладів. 
Інформує: 

 
 

Запрошені:  

Богза Надія Федорівна – голова громадської організації 
«Миколаївське регіональне відділення Української 
бібліотечної асоціації. 
Буберенко Олена Олександрівна – начальник 
управління культури, національностей та релігій 
облдержадміністрації.

  
У обговоренні 
взяли участь: 

Горбуров Є.Г., Табунщик А.В., Калюжна О.М. 

 
Проведено голосування. 
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Підсумки голосування: 
 

"за" – одноголосно 

ВИРІШИЛИ: Рекомендації № 7 додаються. 
 
Після обговорення питань порядку денного члени постійної комісії 

ознайомилися та обговорили такі питання: 
1. Про інформацію департаменту освіти і науки облдержадміністрації від      

18 серпня 2021 року № 5008/10-01/01-01.14 на виконання рекомендацій 
постійної комісії обласної ради від 08 липня 2021 року № 3 «Про подальше 
функціонування та укріплення матеріально-технічної бази шкіл-інтернатів в 
області». 

 

Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

"за" – одноголосно 

ВИРІШИЛИ: Інформацію взяти до відома. 
 
2. Про інформацію департаменту освіти  і науки облдержадміністрації від 

20 серпня 2021 року № 5042/02/01-01.14 на виконання рекомендацій постійної 
комісії обласної ради від 08 липня 2021 року № 1 «Про хід підготовки до 
нового навчального 2021-2022 року та опалювального періоду». 

 

Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

"за" – одноголосно 

ВИРІШИЛИ: Інформацію взяти до відома. 
 
Калюжна О.М. порушила питання щодо звіту заступника голови 

облдержадміністрації Трайтлі О.О., враховуючи, що відповідне рішення 
обласної ради знаходиться на контролі постійної комісії, та акцентувала увагу, 
що матеріали до звіту не надано облдержадміністрацією. 

 

Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

"за" – одноголосно 

ВИРІШИЛИ: Підготувати лист голові облдержадміністрації щодо 
надання матеріалів та підготовки звіту заступника 
голови облдержадміністрації Трайтлі О.О. на 
пленарному засіданні сьомої сесії обласної ради.

 
 

Голова постійної комісії обласної ради                                       Євген ГОРБУРОВ 
 
 
Секретар постійної комісії                                                         Антон ТАБУНЩИК 
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